
 
 
 
 
 

ΓΙΩΡΓΟΣ ΜΟΥΛΚΙΩΤΗΣ 
ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 
 

Πέμπτη, 22 Μαΐου 2025 

Ερώτηση 

Προς την Υπουργό Πολιτισμού, κα. Λίνα Μενδώνη. 
 
Θέμα: «Σε στασιμότητα η αποκατάσταση του Ιερού Ναού 
Μεταμόρφωσης Σωτήρος Μαυρομματίου». 
 
Κυρία Υπουργέ, 
 
Η σημερινή κατάσταση του Βυζαντινού Ιερού Ναού Μεταμόρφωσης του 
Σωτήρος στο Μαυρομμάτι Βοιωτίας, παρά το ιστορικό του φορτίο  
χαρακτηρίζεται από έντονη φθορά και στατικά προβλήματα, γεγονός που 
καθιστά την ανάγκη για συντήρηση και αποκατάσταση επείγουσα και 
επιβεβλημένη. 
 
Σε σχετική ερώτηση με αριθ. πρωτ. 351/ 21-10-2024, μας δόθηκε η υπ’ αριθ. 
πρωτ. 351/21.10.2024 απάντηση από το Υπουργείο Πολιτισμού, που αναφέρει 
σχετικά: 
 
«Η επικαιροποιημένη αρχιτεκτονική μελέτη στερέωσης και αποκατάστασης και 
η μελέτη συντήρησης τοιχογραφιών του εν λόγω μνημείου εισήχθησαν από τις 
συναρμόδιες Κεντρικές Διευθύνσεις του ΥΠΠΟ στο Κεντρικό Αρχαιολογικό 
Συμβούλιο, στην υπ’ αρ. 31/31- 07-2024 Συνεδρίασή του.  
Το Συμβούλιο ζήτησε συμπλήρωση των μελετών και τη σύνταξη στατικής 
μελέτης. Για τις συμπληρώσεις που απαιτούνται στις προαναφερόμενες μελέτες 
η Εφορεία Αρχαιοτήτων Βοιωτίας είναι σε συνεργασία με την αρμόδια 
Διεύθυνση Αναστήλωσης Βυζαντινών και Μεταβυζαντινών Μνημείων του 
ΥΠΠΟ, καθώς και με τους μελετητές. 
Τέλος, είναι σε εξέλιξη η διαδικασία ανάθεσης από την Εφορεία Αρχαιοτήτων 
Βοιωτίας της στατικής μελέτης με χρηματοδότηση από το ΥΠΠΟ, ύψους 15.000 
ευρώ, προκειμένου το σύνολο πλέον των μελέτων να εισαχθει εκ νέου στο 
Κεντρικό Αρχαιολογικό Συμβούλιο.» 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

5587

Ημερομ. Κατάθεσης:

22/5/2025



 
Κατόπιν των ανωτέρω και επειδή έκτοτε παρήλθε χρονικό διάστημα, ερωτάσθε 
κα. Υπουργέ: 
 
 

1. Έχει ανατεθεί επισήμως η στατική μελέτη και ποια είναι η πρόοδος της 
σχετικής διαδικασίας; 
 

2. Ποια είναι η εξέλιξη της διαδικασίας ανάθεσης της στατικής μελέτης με 
χρηματοδότηση από το ΥΠΠΟ, ύψους 15.000 ευρώ, προκειμένου να 
εισαχθεί εκ νέου στο ΚΑΣ και να εκκινήσει το έργο αποκατάστασης; 
 

3. Σε ποιο στάδιο βρίσκεται η ζητηθείσα από το ΚΑΣ συμπλήρωση των 
μελετών και η σύνταξη της στατικής μελέτης, για τις όποιες 
συμπληρώσεις απαιτούνται στις προαναφερόμενες μελέτες και η Εφορία 
αρχαιοτήτων Βοιωτίας είναι σε συνεργασία με την αρμόδια Διεύθυνση 
Αναστήλωσης Βυζαντινών και Μεταβυζαντινών Μνημείων του ΥΠΠΟ, 
καθώς και με τους μελετητές; 

 
4. Υπάρχει πρόβλεψη χρηματοδότησης για την υλοποίηση των εργασιών 

αποκατάστασης μετά την ολοκλήρωση των μελετών; Αν ναι, από ποιον 
φορέα και με ποιο ύψος χρηματοδότησης; 

 
 

 
Ο ερωτών Βουλευτής 

 
Γιώργος Β. Μουλκιώτης 

 




